

IN BESTER LAGE  
IN THE BEST LOCATION



Ob Shoppingtour durch die Designerläden der Bahnhofstraße oder idyllischer Bummel entlang des Zürichsee: beides ist bequem vom zentral in der Innenstadt gelegenen Fleming's Hotel Zürich aus zu erreichen. Wer nach einer Tour durchs legendäre Züricher Nachtleben nach Erholung sucht, freut sich auf eine Ruhepause im komfortablen Zimmer unseres Hotels.

Whether on a shopping spree at the Bahnhofstrasse's designer shops or an idyllic stroll by lake Zurich: both are easy to reach from centrally situated Fleming's Hotel Zürich in the city centre. Whoever wants to find relaxation after a tour of the legendary night life will enjoy a rest in the comfortable rooms in our hotel.

## AUF EINEN BLICK

### ZIMMERAUSSTATTUNG

- 28 schallisolierte Zimmer
- Granit-Glas-Bad
- Kostenfreies Internet via WLAN
- Individuell regulierbare Klimaanlage
- Safe, Kaffee-/ Teestation, Minibar
- Großzügiger Schreibtisch
- Flatscreen-TV, Telefon
- Superior-Zimmern: inklusive Minibar & Nespresso-Maschine

### RESTAURANT & BAR

- Fleming's Brasserie & Wine Bar

### FITNESS

- Fitnessbereich

### ENTFERNUNGEN

Messe & Kongresszentrum	6,5 km
Hauptbahnhof	1,5 km
Stadtmitte, Bahnhofstraße	0,6 km
Autobahn A 3	1,5 km
Autobahn A 1 / E 41	3 km
Flughafen Zürich-Kloten	12 km

## AT A GLANCE

### ROOM FURNISHING

- 28 soundproofed rooms
- Granite-glass bathroom
- Free of charge Internet via WIFI
- Individually-controllable air conditioning
- Safe, coffee & tea station, minibar
- Spacious desk
- Flatscreen-TV, telephone
- Superior rooms: minibar & nespresso station included

### RESTAURANT & BAR

- Fleming's Brasserie & Wine Bar

### FITNESS

- Fitness area

### DISTANCES

Exhibition & Congress Centre	6.5 km
Central train station	1.5 km
City centre, Bahnhofstrasse	0.6 km
Motorway A 3	1.3 km
Motorway A1 / E 41	3 km
Airport Zürich-Kloten	12 km

Fleming's Hotel Zürich

Brandschenkestraße 10 · 8002 Zürich · Switzerland

T.: +49 41 44 56300-00 · F.: ++41 44 56300-99

zuerich@flemings-hotels.com

24-h Reservierungshotline / 24 hour Reservation Hotline:

+49 (0) 800 37 37 700 aus Deutschland / from Germany

+43 (0) 800 99 99 88 aus Österreich / from Austria

(kostenfrei aus Fest- und Mobilfunknetz / free of charge from mobile and landline networks)

Amadeus:	FLZRHFL	Apollo / Galileo:	FL39275
Sabre:	FL42714	Worldspan:	FLZRHFL

WORLDHOTELS

MEHR ALS SIE ERWARTEN  
MORE THAN YOU EXPECT



FLEMING'S  
ZÜRICH

Wer in der Trendstadt Zürich nach Erholung sucht, ist im Fleming's Hotel Zürich mit seiner perfekten Mischung aus Stil, Komfort und Ambiente an der besten Adresse. Sie erwarten noch mehr? Dann sind Sie hier richtig. Willkommen bei Fleming's!

[WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM](http://WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM)

Anyone who is looking for rest and relaxation in the trendy city of Zurich will be right at home in Fleming's Hotel Zurich with its perfect combination of style, comfort and ambiance in the best location. Are you looking for that little bit more? Then you will be right at home here. Welcome to Fleming's!

[WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM](http://WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM)

**STIL UND DESIGN  
STYLE AND DESIGN**



**GENUSS UND VIELFALT**



Fleming's Brasserie & Wine Bar - ein gelungener Mix aus französischer Brasserie und stylischer Lounge - ist ein beliebter abendlicher Treffpunkt in Zürichs Gastronomieszene. Kein Wunder, denn Speise- und Weinkarte klingen herrlich verführerisch, und das Ambiente ist angenehm locker.

**ENJOYMENT AND VARIETY**



Fleming's Brasserie & Wine Bar - a French Brasserie perfectly combined with a stylish lounge - is a popular meeting point in Zurich's gastronomy scene in the evenings. No wonder, as our menu and wine list sound wonderfully tempting and the atmosphere is pleasantly easy-going.

**KÖRPER UND SEELE  
BODY AND SOUL**



Lassen Sie es sich gut gehen in unserem kleinen, aber feinen Fitnessbereich. Trainieren Sie an den modernen Fitnessgeräten und genießen Sie Ihr Work-out. Gerne spricht das Hotel auch Empfehlungen zu Joggingstrecken um den Zürichsee aus.

Feel good in our small but fine fitness area. Train on the modern fitness equipment and enjoy your work-out. Upon request, our hotel provides recommendations for jogging tracks around the lake Zurich.

Klar, modern und hochwertig: Dieses Konzept zieht sich durch das Design all unserer Zimmer. Dunkle Hölzer und edle Stoffe in Grün und Creme vereinen Eleganz und Wohnlichkeit. Ebenso stilvoller ist die Gestaltung des Bades mit Granit, Parkett und einer zum Zimmer hin voll verglasten Wand.

Bright, modern and high grade: The design of all our rooms is based on this interior concept. Dark wood and fine fabrics in green and crème unite refined elegance with a pleasantly comfortable ambiance. The design of the bathroom fitted with granite and parquet and fully glazed wall in the room is just as stylish.